
 

 

ImPressie raad d.d. 26 februari 2019 

 

Een lange agenda en een lange vergadering. Veel kadernota's van Gemeenschappelijke 

Regelingen. Bedoeling hiervan is dat de verschillende raden uit de verschillende 

gemeenten een zogenaamde Zienswijze hierop kunnen indienen. Verschillende konden 

als hamerstuk door, een aantal werden bespreekstuk. 

 

Toch zienswijze op Kadernota Recreatieschap Geestmerambacht 

Voorstel van het college bij deze nota  was geen Zienswijze in te dienen. De raad besliste 

anders. Middels 3 amendementen werd het college met een boodschap gestuurd. 

Het eerste amendement van Hvl/D66 voegt toe dat inwoners, maatschappelijke en 

natuurorganisaties en gebruikers nadrukkelijk moeten worden betrokken bij de actualisatie 

van de nieuwe visie. Het 2e amendement van GroenLinks/CDA draagt op dat de plannen van 

het recreatieschap dienen te voldoen aan de afgesproken formats en dat in dit plan 

nadrukkelijk moet worden verwezen naar de kosten in relatie met een aantrekkelijk 

recreatiegebied, waarbij recreatieve natuurbeleving een hoofdrol moet blijven spelen. 

Natuurbeleving in het hele gebied staat voor GroenLinks voorop, aldus Soledad van Eijk. De 

meerderheid voor dit amendement was nipt: met 11 stemmen voor (Dorpsbelang, CDA, 

Kleurrijk, GroenLinks) en 10 stemmen tegen (VVD, Senioren Langedijk, HvL/D66, CU en 

PvdA). 

Tot slot werd een amendement aangenomen van HvL/D66 en VVD, waarin het recreatieschap 

wordt verzocht te komen met een (zwerf) afvalplan. Aangenomen met 19 stemmen voor, 2 

tegen (Kleurrijk). 

 

Kadernota's Haltewerk, WNK Personeelsdiensten en GGD 
Hier werd een amendement van HvL/D66/CDA ingediend en verworpen om de voorkeur voor 

de BUCH-gemeenten uit het besluit te halen. Alleen indieners HvL/D66 en CDA waren voor, 

rest tegen. Besluit werd genomen met 16 stemmen voor en 5 tegen (HvL/D66 en CDA). 

Bij de Kadernota GGD wilde VVD meer sturing bij Veilig Thuis (echter geen onderdeel van 

de GR). Uiteindelijk werd hierover een motie aangenomen met 19 stemmen voor en 2 

stemmen tegen (GroenLinks).  

 

Brug zonder poespas. 
Lang werd gesteggeld over het gevraagde krediet van 226.000 euro voor een wandel- cq 

fietsbrug bij de Laansloot naar obs De Phoenix en rks De Koolvlet. 

Moeite met de “openingstijden” (Senioren Langedijk), te duur (VVD), de gebrekkige 

infrastructuur uit het verleden (Dorpsbelang), haastige ouders (Senioren Langedijk), wel 

vertrouwen in het ambtenarenapparaat (GroenLinks en HvL/D66). 

Uiteindelijk werden de rijen gesloten door de schrijnende situatie en veiligheid voor de 

fietsers. De motie voor verbeterde verkeersveiligheid werd unaniem aangenomen, de motie 

van de VVD om het bedrag te maximaliseren kreeg eveneens een meerderheid 14 stemmen 

voor (VVD, CDA, Kleurrijk, CU en Dorpsbelang) en 7 stemmen tegen (GroenLinks, Senioren 

Langedijk, PvdA en HvL/D66). De motie van de Senioren Langedijk om het voorliggende 

voorstel niet te behandelen werd alleen door hen zelf gesteund: voor 2 stemmen, tegen 19 

stemmen. 

 

Fusie per 1 januari 2022. 
De vaart wordt erin gehouden in  het fusieproces tussen Langedijk en Heerhugowaard. Werd 

in december j.l. de intentie uitgesproken, nu wordt een principebesluit voorgelegd: “in 

principe over te gaan tot een herindeling..”. Zonder zo'n besluit kan geen zogenaamde Arhi 



procedure worden gestart (Arhi =  wet Algemene Regels Herindeling). 

Reden voor het CDA nog eens ouderwets op de trommel te slaan over alle missers in het 

afgelopen traject, soms ook terecht. Maar we moeten nu vooruit kijken, aldus de meerderheid. 

De raad had ook extra wensen. Middels een amendement van CU, HvL/D66, Dorpsbelang 

werd het college verzocht de communicatiestrategie en bijbehorende uitvoeringsplan ter 

vaststelling aan de Raad voor te leggen.  

He amendement, evenals het collegevoorstel,  werd aangenomen met 16 stemmen voor en 5 

stemmen tegen (CDA en Kleurrijk) 

 

Nieuwbouw Mavoveld aardgasvrij? 
Alle nieuwbouw na 1 juli 2018 dient aardgasvrij te worden gebouwd. Als je net voor die 
datum even snel een omgevingsvergunning hebt aangevraagd, hoef je daaraan niet te 
voldoen. 
De vraag is of dit verstandig is.  Of je maakt nu kosten, of over enkele jaren. 
Maar formeel juridisch staat de aanvrager in het gelijk. Reden voor GroenLinks, PvdA en CU 
het college middels een motie op te roepen opnieuw in gesprek te gaan met de 
initiatiefnemers van de 44 te bouwen woningen op het Mavoveld en de nadrukkelijke wens 
van de raad om vanaf nu toekomstbestendig te bouwen over te brengen.  
Ook werd de vraag gesteld of er wellicht meer aanvragen net voor 1 juli waren gedaan. De 
motie werd aangenomen met 15 stemmen voor en 6 stemmen tegen (VVD, Kleurrijk).  
 

Aldus een einde van een lange avond. Agendapunt 4a Verzoek om inlichtingen van  
GroenLinks over JeugdhulpPlus is van de agenda gehaald en wordt eerst weer in het forum 
behandeld.  
De motie van GroenLinks over Mantelzorgwaardering werd i.v.m tijdsgebrek doorgeschoven 
naar de volgende vergadering. 
 

Naluisteren? 
https://bestuur.gemeentelangedijk.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2019/26-


